
                   

 

Förbundsstyrelsen - Protokoll Nr 7/2022 
Datum måndag den 7/9 2022 

Tid Kl. 19.00–20:40 
Plats Teams 
Närvarande Fredrik Gundmark, Maria Wiese, Kirsi Höglund, Musse Hasselvall, Frej Levin, Patrik 

Asplund och Hans Edström 

Adjungerade Mona Lundkvist  

 

1. Dagordningen 
Dagordningen godkänns 

 

2. Mötessekreterare 
Till mötessekreterare utses Mona Lundkvist. 

 

3. Justerares 

Till justerare utses Musse Hasselvall. 
 

4. Styrelsens arbete 

Fredrik Gundmark hälsar alla välkomna och går igenom rutiner för styrelsens arbete. 

 

5. Ekonomi 

Maria Wiese gick igenom de senaste rapporterna. Reflektioner från Maria, det verkar inte som att 

underförbunden kommit i gång med sina verksamheter efter pandemin och Maria skulle vilja veta vad 

underförbunden har planerat. Mona Lundkvist berättade att det är många underförbund som har mästerskap 

och att det kanske är anledningen till att det i de ekonomiska rapporterna ser ut som att de inte haft någon 

verksamhet.   

 

6. Föregående protokoll 

Förbundsstyrelsen går igenom föregående protokoll. De har blivit fel i numreringen på de senaste 3 mötena, 

konstituerande borde varit FS-4 men blev FS-3.  

Förbundsstyrelsen beslutar att: godkänna protokoll FS-6 och lägga det till handlingarna och att Mona 

Lundkvist får i uppdrag att ändra numreringen på protokollen som har fått fel namn.  

 

7. Inval och utträde 

Förbundsstyrelsen noterar att följande föreningar blivit invalda: 

Forca Fighting Ursvik IF  

Gracie Stockholm IF  

House of Samurai IF  

IFK Klagshamn  

Kung-Fu Bac Phai i Halmstads IF  

Self Made MMA IK  

Skelleftebygdens Jujutsuklubb  

 



Förbundsstyrelsen noterar att följande föreningar begärt utträde: 

Emmaboda Ju-jutsu klubb  

Föreningen Rai Ken Dojo Budogemenskap  

Karlskoga Thaiboxningsklubb  

Goju Ryu Karateklubb  

 

Uteslutningar 

Förbundsstyrelsen bekräftar verkställande av uteslutningar, enligt listan: 

TIA Qi-gong & Kung-fu Förening Lund 

Stockholm Shaolin KungFu Club 

Aneby Muay Thai klubb 

Aikidoklubben Strängnäs 

Föreningen Star MMA Piteå 

Dalregementets IF 

Jönköping Grappling Academy Idrottsförening 

Gripen Kampförening 

Ideella föreningen Hilti Fight Center Knivsta 

Hjo BJJ IF 

Vetlanda MMA & Gracie Jiu Jitsu Club 

 

 

8. Kanslirapport 

Sofia Arnbom hade sammanställt en rapport om kansliets pågående arbete. Styrelsen tog del av den.  

 

9. Årsmöten 2022 

Sofia Arnbom har skrivit ihop ett förslag om att arrangera ett fysiskt årsmöte 2023. 

Förbundsstyrelsen beslutar att: kansliet får i uppdrag att planera stämman fysiskt den 25/3. 

 

10. Kampsportsgalan 

Vi behöver diskutera kampsportsgalans vara eller icke vara.  

Förbundsstyrelsen beslutar att: kansliet får i uppdrag att skicka ut en enkät till underförbunden och 

föreningarna om deras åsikt kring om SB&K ska arrangera Kampsportsgalan igen.     

 

11. Förbundskonferensen 

Förbundsstyrelsen beslutar att: följande personer ingår i arbetsgruppen för förbundskonferensen Fredrik 

Gundmark, Patrik Asplund och Maria Wiese från styrelsen och Magnus Ledin och Mona Lundkvist från kansliet. 

Mona får i uppdrag att kalla till möte.  

 

12. Riksidrottsforum 

RIF går av stapeln i Solna (Stockholm) 12–13 november, det riktar sig främst till förtroendevalda. 

Förbundsstyrelsen beslutar att: Musse Hasselvall, Patrik Asplund anmäler sig, Hans Edström och Frej Levin kan 

eventuellt vara med. Mona Lundkvist får i uppdrag att även lägga ut anmälningslänken i Teamsgruppen så att de 

som inte närvarade på mötet idag också får chansen att anmäla sig. Från kansliet kommer Mona Lundkvist, Sofia 

Arnbom och Pilo Stylin anmäla sig.  

 

13. Distriktens logotyper 

Graphera har gjort logotyper till våra distriktsförbund. 

Förbundsstyrelsen beslutar att Mona Lundkvist får i uppdrag att meddela distrikten att de nya logotyperna är 



klara.  

 

Per capsulam-beslut 

Förbundsstyrelsen konfirmerar beslut som tidigare tagits i Teamskanalen 

 

Avtal Goodsport:  
Förbundsstyrelsen bekräftar det beslut som tidigare tagits i Teamsgruppen om att: skriva avtal med Goodsport 
om GRI och att framställa en hållbarhetsrapport för förbundet.  
Patrik Asplund, deltog inte i beslutet.  
 
Återstartsstöd 3:  
Förbundsstyrelsen bekräftar det beslut som tidigare tagits i Teamsgruppen om att: godkänna fördelningen av 
Återstartsstöd 3 enligt förslag på fördelning.  

 
Förtjänsttecken:  
Förbundsstyrelsen bekräftar det beslut som tidigare tagits i Teamsgruppen om att: inte godkänna ansökan, 
värderingtabellen behöver ses över och moderniseras.  

 

14. Övriga frågor 

Frej Levin berättade om att utbildningskommittén haft en planeringshelg. Idrottens utbildningsplattform är en 

stor satsning där vi kan lägga ut alla olika typer av utbildningar, framgent behöver vi tänka på att avsätta tid och 

utrymme i budget.  

 

Musse Hasselvall berättade att han haft möte med Magnus Ledin och de ska göra om utbildningsmaterialet för 

jämställdhetsutbildningarna.  

 

15. Nästa möte 

Lördag 3/12 med efterföljande julbord i Stockholm  

Onsdag den 18/1 kl.19.00 på Teams  
      Torsdag den 23/2 kl.19.00 på Teams  

 Fredag den 24/3 på Teams  
 

Mötesordförande 
 
 
 

Fredrik Gundmark 
 

 
Vid protokollet Justerare 

 
 

  

Mona Lundkvist Musse Hasselvall 
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